
 
 
Nieuwsbrief 23 februari 2015 
 
Beste buurtbewoners, 
 
Tijdens de bijeenkomst van 24 november 2014 hebben wij beloofd u regelmatig op de hoogte 
te houden van de ontwikkelingen rond de bouw op het terrein van de voormalige ROC school 
aan de Vossenlaan 44. U kreeg eind november 2014 het verslag van die bijeenkomst per mail 
of via de website www.bouwvossenlaan.nl. 
Op 26 november 2014 heeft de Stichting een gesprek gehad met Giselle Schellekens, 
gemeenteraadslid voor de PvdA en op 3 december met Noël Vergunst, Bram Friesen en Pepijn 
Oomen, gemeenteraadsleden van GroenLinks. 
Op 8 december 2014 hadden we een gesprek met de stedenbouwkundigen Paul Staats en 
Merlijn Kamp en enkele studenten van de afdeling stedenbouwkundig ontwerpen (urban 
design) van de Saxion Hogeschool te Deventer. Zij maken een alternatief plan voor de invulling 
van het terrein aan de Vossenlaan 44. Hun definitieve plannen verwachten we eind februari 
2015. 
Op 10 december 2014 sprak de Stichting met Inge van Dijk en Fleur Kossen, 
gemeenteraadsleden voor de VVD en hun fractiemedewerkers. 
Diezelfde dag heeft de Stichting een zienswijze naar de gemeente Nijmegen gestuurd ter 
bescherming van de waardevolle eik aan het perceel Vossenlaan 76. Het huidige 
gezondheidscentrum aldaar zal verdwijnen en bij de nieuwbouwplannen zal rekening gehouden 
moeten worden met de eik. 
Op 17 december 2014 hebben we gesproken met Tobias van Elferen en Rachid Elhafi, 
gemeenteraadsleden van D66. 
In De Hazannekamp van december 2014 op pagina 3 hebben we een artikel gepubliceerd over 
de bouwplannen Vossenlaan 44. 
Op 28 december 2014 heeft de Stichting een nieuwe subsidieaanvraag naar de gemeente 
Nijmegen gestuurd.  
Begin 2015 kreeg u van de Stichting de beste wensen voor het nieuwe jaar tezamen met het 
jaarverslag van de Stichting. Dit jaarverslag is ook op de website gepubliceerd.   
Op 21 januari 2015 had de Stichting een gesprek met Judith Rootink, fractielid van het CDA 
en met de het steunfractielid Ronnie Raghoe. 
Een lid van de wijkraad Hazenkamp neemt deel aan de vergaderingen van de Stichting. De 
relatie met de wijkraad is goed en dit hebben we nogmaals bevestigd in een overleg met de 
wijkraad op 21 januari 2015. Mede op advies van de wijkraad hebben we contact gezocht met 
de Molenstichting voor het Gelders Rivierengebied en met de Vereniging de Hollandse Molen 
om te vragen wat de eventuele gevolgen zijn van de geplande nieuwbouw aan de Vossenlaan 
44 voor de werking van de Sint Annamolen in onze wijk. 
Op 20 februari 2015 hebben we een gesprek gehad met Ad van Ruth, voorzitter van de 
rekenkamer van de gemeente Nijmegen en Jelly Smink, secretaris/onderzoeker gemeentelijke 
rekenkamer. Op 27 februari 2015 zullen we horen of de rekenkamer een onderzoek gaat 
instellen naar de door de gemeente gevolgde procedure bij de verkoop van het ROC gebouw 
aan de Vossenlaan 44. 
Aansluitend op het overleg met de Rekenkamer hadden we op die dag een gesprek met Hans 
van Deurzen, fractielid van de verenigde Senioren Partij (VSP) Nijmegen. Hij stond sympathiek 



tegenover onze doelstellingen. Overigens verliepen alle gesprekken die we met de verschillende 
fracties van de gemeenteraad gevoerd hebben in een zeer prettige en constructieve sfeer.  
Woensdag 25 februari 2015 gaan Gijs van Heijst en Ton Schattenberg namens de Stichting naar 
de bijeenkomst “gebiedsgerichte aanpak wonen, zorg en welzijn” voor het gebied Nijmegen 
Midden (de wijken Nijeveld, Hazenkamp, Goffert en St. Anna). Deze bijeenkomst vindt plaats 
in  voorzieningenhart ’t Hert, Thijmstraat 40 van 9.15 uur tot 12.00 uur. 
We zullen u op de hoogte blijven houden van de ontwikkelingen. 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Gijs van Heijst, voorzitter en Ton Schattenberg, secretaris stichting Hart voor Hazenkamp 


